
La fe no sols mira Jesús, sinó que mira des 
del punt de vista de Jesús, amb els seus 
ulls: és una participació en la seva manera 
de veure. La vida de Crist obre un espai nou 

a l’experiència humana, en el qual podem entrar. 
Perquè poguéssim conèixer-lo, acollir-lo i seguir-lo, 
el Fill de Déu ha assumit la nostra carn. La fe en el 
Fill de Déu fet home en Jesús de Natzaret no ens 
separa de la realitat, sinó que ens permet de captar-
ne el significat profund, proporciona una nova forma 
de veure. El fet de veure esdevé seguiment de 
Jesús, i la fe es presenta com un camí de la mirada, 
en què els ulls s’acostumen a veure en profunditat.

PAPA FRANCESC

Què és el més important de la meva vida? 
És aquest home nascut de les entranyes 
d’una noia jove, que va créixer com tots 
els altres, i morí, va decidir morir, per 

salvar els homes envers els quals tan sovint havia 
expressat pietat: «I tingué pietat d’ells perquè eren 
com un ramat sense pastor». Si Déu s’ha fet home, 
aquest home és l’objecte suprem de l’amor. No hi ha 
res més concret que això, perquè fa canviar l’avui, 
fa canviar la meva mirada cap a tu.
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